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PROTOKÓŁ 

posiedzenia Rady Nadzorczej Spółdzielni Mieszkaniowej „Południe” w Gdańsku 
z dnia 27 stycznia 2025 roku 

Ad 1. Przewodnicząca Rady Nadzorczej otworzyła obrady i stwierdziła, że na wyznaczoną datę i 
godzinę przybył pełen siedmioosobowy skład Rady. Członkowie Rady Nadzorczej potwierdzili swoje 
uczestnictwo w posiedzeniu osobiście składając podpisy na liście obecności, której kopia jest 
załącznikiem nr 1 do protokołu posiedzenia. Oryginał listy przekazano do dokumentacji płacowej 
Spółdzielni. Prowadząca obrady poinformowała, że na podstawie § 97 Statutu w posiedzeniu Rady 
udział wezmą: 
- Hanna Ulewicz    Prezes Zarządu 
-  Anna Gadomska   Członek Zarządu Główna Księgowa 
i protokolant Agnieszka Behnka uczestnicząca podczas posiedzenia. Członkowie Zarządu wezmą 
udział w obradach przy omawianiu tematów wymagających ich obecności. Przewodnicząca Rady 
odczytała porządek obrad w brzmieniu stanowiącym załącznik nr 2 do protokołu posiedzenia, do 
którego zmian ani uzupełnień nie wniesiono. Rada Nadzorcza przyjęła porządek obrad  
na dzień 27 stycznia 2025 roku głosami: za 7, przeciw 0, wstrzymujących się 0. 

Ad 2. Do protokołu z dnia 16 grudnia 2024 roku nie wniesiono uwag merytorycznych ani poprawek 
redakcyjnych tekstu, który to po zarządzonym przez Przewodniczącą głosowaniu Rada Nadzorcza 
przyjęła głosami: za 7, przeciw 0, wstrzymujących się 0. 

Ad 3. Rada Nadzorcza omówiła przedłożony przez Przewodniczącą Rady projekt planu pracy na 
pierwsze półrocze 2025 roku. Rada Nadzorcza uzgodniła, że przedmiotowy plan będzie  
na bieżąco uzupełniany o tematy wymagające rozpatrzenia. Pani Aniela Matkowska-Bławat 
zarządziła głosowanie w wyniku, którego Rada Nadzorcza głosami: za 7, przeciw 0, wstrzymujących 
się 0 – przyjęła plan pracy Rady Nadzorczej na pierwsze półrocze 2025 roku, którego treść stanowi 
załącznik nr 3 do protokołu posiedzenia. 

Ad 4. Pan Marek Choromański poinformował Radę Nadzorczą, że na pełniony przez niego dyżur  
w dniu 27 stycznia 2025 roku nie przybył żaden członek Spółdzielni. 

Po zakończeniu procedowania powyższego punktu na salę obrad zaproszono Zarząd Spółdzielni. 

Ad 5. Pani Aniela Matkowska-Bławat otworzyła dyskusję nad sprawozdaniem Zarządu z realizacji 
zadań w czwartym kwartale wraz ze wstępnymi wynikami finansowymi za 2024 rok. Członek Zarządu 
– Główna Księgowa poinformowała, że wynik finansowy Spółdzielni jest dodatni, poniesione koszty 
zostaną rozliczone na działalności eksploatacyjnej Spółdzielni, plan wynagrodzeń zrealizowano na 
poziomie 97% przyjętych założeń, dane finansowe wskazują na znaczącą nadwyżkę finansową. 
Ponadto wskazała, że wstępne wyniki na poszczególnych działalnościach nie przekraczają 
zaplanowanych kosztów. Plan nie ma przekroczeń w kwestii globalnej. Ostateczny wynik zostanie 
zaprezentowany po zaksięgowaniu faktur za realizację usług w 2024 roku. Po zakończeniu dyskusji 
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie, w wyniku którego głosami: za 7, przeciw 0, 
wstrzymujących się 0 – Rada Nadzorcza przyjęła przedmiotowe Sprawozdanie Zarządu stanowiące 
załącznik nr 4 do protokołu posiedzenia. 

Ad 6. Prezes Zarządu Pani Hanna Ulewicz poinformowała o rozpoczęciu pełnej lustracji działalności 
Spółdzielni za lata 2022-2024 przez uprawnioną osobę wyznaczą przez Związek Rewizyjny Spółdzielni 
Mieszkaniowych RP w Warszawie. Zakres kontrolowanych tematów wskazany przez lustratora został 
przydzielony między działami Spółdzielni. 

Ad 7. Z informacji o aktualnie prowadzonych sprawach Pani Anna Gadomska poinformowała o 
wniesionym pozwie przeciwko byłemu najemcy pawilonu przy ul. Kurierów Armii Krajowej 15 
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dotyczącym zaległych opłat eksploatacyjnych. Przetarg na nowego najemcę wyżej wymienionego 
obiektu zostanie ogłoszony najprawdopodobniej w lutym br. Członkowie Rady zwrócili się z 
pytaniem o remont wielostanowiskowego lokalu garażowego przy ul. 3 Brygady Szczerbca 6-8.  
W odpowiedzi Prezes Zarządu poinformowała, że pierwszy etap prac dotyczący izolacji stropu nad 
obiektem został zakończony i nie stwierdzono przecieków izolowanej powierzchni. Jednocześnie 
trwa obserwacja ścian obiektu, które będą podstawą planowania kolejnych etapów prac 
naprawczych. Użytkownicy garażowca nie zgłaszają zastrzeżeń do przeprowadzonych prac i 
eksploatacji obiektu. Trwają prace związane z betonowaniem stropu nad kondygnacją przyziemia 
budynku przy ul. Zygmunta Rumla 10. W związków ze zgłoszonym zakończeniem działalności 
gospodarczej firmy geodezyjnej obsługujące inwestycję, ogłoszono nowy przetarg i podpisano 
umowę z nową firmą, która przejmie obsługę geodezyjną. Dział administracji sukcesywnie 
przygotowuje przedmiary i ogłasza przetargi na planowane remonty budynków w 2025 roku. 
Kontynuowane są prace malarskie klatek schodowych budynków osiedla. Spółdzielnia w okresie ferii 
zimowych planuje zorganizować wycieczki dla dzieci w wieku szkolnym w ramach działalności 
społeczno -kulturalnej. 

Ad 8. Rada Nadzorcza zapoznała się z zestawieniem Straży Miejskiej w Gdańsku o zdarzeniach 
zgłoszonych przez centrum monitoringu w czwartym kwartale 2024 roku. Nie zarejestrowano 
żadnych wykroczeń. Przedmiotowe dokumenty umieszczono w rejestrze korespondencji Rady 
Nadzorczej. 

Ad 9. Spraw wniesionych nie zgłoszono. 

Po zakończeniu procedowania powyższego punktu salę obrad opuścili członkowie Zarządu. 

Ad 10. Przewodnicząca Rady zaproponowała wysokość premii dla każdego z członków Zarządu. 
Wniosku odrębnego nie wniesiono. Prowadząca obrady zarządziła głosowanie nad przyznaniem 
premii członkom Zarządu za czwarty kwartał 2024 roku, którą głosami: 
- za 7, przeciw 0, wstrzymujących się 0 – uchwałą nr 1/RN/25 przyznano pani Hannie Ulewicz, 
- za 7, przeciw 0, wstrzymujących się 0 – uchwałą nr 2/RN/25 przyznano pani Annie Gadomskiej. 
Przedmiotowe uchwały stanowią załącznik nr 5 i 6 do protokołu posiedzenia. 

 

Podjęte na posiedzeniu uchwały zostały podpisane przez Przewodniczącą i Sekretarza Rady Nadzorczej. 

Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 

Sekretarz        Przewodnicząca 
Rady Nadzorczej       Rady Nadzorczej 

Jerzy Bistram        Aniela Matkowska-Bławat 

Protokolant: Agnieszka Behnka 

U C H W A Ł A   nr  1 /RN/25 
Rady Nadzorczej Spółdzielni Mieszkaniowej „Południe” w Gdańsku 

z dnia 27 stycznia 2025 roku 
w sprawie:  przyznania premii uznaniowej Prezesowi Zarządu Spółdzielni Mieszkaniowej „Południe” w Gdańsku 
Na podstawie §94 ust.1 pkt 8 Statutu Spółdzielni, §17 ust. 2 „Regulaminu Zarządu Spółdzielni Mieszkaniowej „Południe” w 
Gdańsku”, Rada Nadzorcza Spółdzielni Mieszkaniowej „Południe” w Gdańsku uchwala: 

§ 1 
Przyznaje się premię uznaniową Hannie Ulewicz Prezesowi Zarządu Spółdzielni Mieszkaniowej „Południe” w Gdańsku za okres i 
w wysokości określonej we wniosku stanowiącym uzasadnienie niniejszej uchwały. 

§ 2 
Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
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U C H W A Ł A   nr  2 /RN/25 
Rady Nadzorczej Spółdzielni Mieszkaniowej „Południe” w Gdańsku 

z dnia 27 stycznia 2025 roku 
w sprawie:  przyznania premii uznaniowej Członkowi Zarządu Spółdzielni Mieszkaniowej „Południe” w Gdańsku 
Na podstawie §94 ust.1 pkt 8 Statutu Spółdzielni, §17 ust. 2 „Regulaminu Zarządu Spółdzielni Mieszkaniowej „Południe” w 
Gdańsku”, Rada Nadzorcza Spółdzielni Mieszkaniowej „Południe” w Gdańsku uchwala: 

§ 1 
Przyznaje się premię uznaniową Annie Gadomskiej Członkowi Zarządu Spółdzielni Mieszkaniowej „Południe” w Gdańsku za 
okres i w wysokości określonej we wniosku stanowiącym uzasadnienie niniejszej uchwały. 

§ 2 
Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 


